

證書



管理系統依據

ISO 14001:2015

驗證機構TÜV NORD CERT GmbH特此證明，依據 ISO/IEC 17021-1:2015標準進行的稽核、評估和驗證決定的結果，該組織

台灣百和工業股份有限公司

彰化縣和美鎮好修里和港路575號、西平路5號、西平路68號

將採用符合 ISO 14001:2015 標準要求的管理系統並且在本驗證的3年有效期間內將對符合性進行監督。

範圍

織布、織帶及附料與相關消費品之設計與製造

射出勾之設計與製造

鬆緊帶、射出型黏扣帶、烙印標、鞋帶之製造

證書編號 44 104 25 82 2028

稽核報告編號 2.5-TWN10039/2025

證書有效期始 2025-11-19

證書有效期至 2028-11-18

首次驗證 2010-11-18



請訪問我們的證書資料庫，以驗證此證書的有效性。

Taipei, 2025-11-04

Lie-Teng Chang

驗證機構之 TÜV NORD CERT GmbH

TÜV NORD CERT GmbH
Am TÜV 1, 45307 Essen
www.tueb-nord-cert.com



Deutsche
Akkreditierungsstelle
D-ZM-12007-01-00

TÜV®

Certificate

Management system as per
ISO 14001:2015



The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 17021-1:2015, that the organization

TAIWAN PAIHO LIMITED
No. 68, Xiping Rd., No. 5, Xiping Rd., No. 575, Hegang Rd.,
Hemei Town, Changhua County 508,
Taiwan (R.O.C.)

operates a management system in accordance with the requirements of ISO 14001:2015 and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

Scope

Design and manufacture of fabric, webbing for material and accessories of consumer products
Design and manufacture of molded hook
Manufacture of elastic, touch fastener, TPU logo, shoelace

Certificate Registration No. 44 104 25 82 2028
Audit Report No. 2.5-TWN10039/2025

Valid from 2025-11-19
Valid until 2028-11-18
Initial certification 2010-11-18



Visit our database to verify the validity of this certificate.

Taipei, 2025-11-04

Certification Body at TÜV NORD CERT GmbH